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Tomko: 
Neviem, či je to pravda. Máme novú rolbu, chvalabohu, že už ju máme, údajne tá nová rolba 
už bola nabúraná. Chcel by som vedieť, aká škoda vznikla na tejto rolbe. Či viete o tom, či je 
to pravda, či nie, či sa to zakladá len na fámach, ale bolo publikované, že už došlo k havárii 
tejto rolby novej. 
 
PhDr. Čižmár: 
Rolba je na zimnom štadióne. Bolo dokonca už aj prvé stretnutie, také kvázi technické, na to 
aby sa zamestnanci mesta mohli oboznámiť s technickými parametrami tejto rolby. Môže sa 
vyjadriť aj pán Davala, my o žiadnom nabúraní tejto rolby nevieme, čiže v tomto prípade 
zrejme ide len o fámu.  
 
Davala TS: 
Tak, ako povedal pán primátor, rolba bola dodaná, bola prevzatá, bolo urobené počiatočné 
školenie rolby s tým, že dohoda je taká, že pred začatím novej sezóny sa ešte raz urobí 
školenie normálne, také hĺbkové, detailné na urobenie ľadu, brúsenie ľadu a komplet všetko, 
čo k tomu patrí a k obsluhe. A k tej rolbe nabúranej, ja o tom neviem. Je odstavená na boku, 
je prikrytá, prerábalo sa tam, preto je vonku, lebo sa prerábal priestor, kde sa privádza 
elektrika na nabíjanie autobatérií.  
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
Zodpovedané: na MsZ  
Dňa: 24.4.2017 
 
 


